
Ibnu Sina Tokoh Perubatan Islam

Etnosains dan Etnomatematik Alam Melayu (Penerbit UM)

Fiqh Medik Mini

majalah berita mingguan

RISALAH ILMU PERUBATAN

Kerjaya sebagai doktor perubatan

pendekatan bersepadu dalam tradisi pengajian Islam

Massa

Dewan masyarakat

Ibn Sina

Misi 8A The Novel

Visual Pelangi Sejarah Tingkatan 4

Perubatan Islam dan bukti sains moden

Manhaj Usrah Pas Peringkat Taarif 1 (Edisi Baru)

Sebuah Integrasi Antara Perubatan Greek-Arab-Melayu Dan Perubatan Moden

Ibnu Sina

bapa perubatan

Aku Nabi Isa!

Tasawuf dan Tarekat Sejarah Perkembangan dan Alirannya di Malaysia

Helming the Times

Keusahawanan Islam: Bahtera Penyelamat Umat (UUM Press)

pakar perubatan

Membongkar Salah Faham Agama

Mahukah dirimu kekal diingati?

Fotografi Gaya Mukmin

Muzium Islam Sarawak

Ketum

Rekacipta & Inovasi Dalam Perspektif Kreativiti
Menerokai Kegemilangan Saintis Islam
Merintis Kecemerlangan Islam
7 Formula Individu Cemerlang
Yakjuj & Makjuj: 5 Gelombang Pembawa Bencana
Soalan Bocor Dari Kubur

*Ibnu Sina Tokoh
Perubatan Islam*

*Downloaded from
blog.gmercyu.edu by guest*

SCARLET TOWNSEND

Etnosains dan Etnomatematik Alam

Melayu (Penerbit UM) PTS Professional
Sebagaimana Al-Quran, hadith terbukti sarat dengan informasi tentang sains dan teknologi. Fakta-fakta tentang sains dan teknologi yang ada di dalam hadith itu biasanya disebutkan secara tersirat dalam pelbagai penjelasan tentang akidah dan keimanan. Itulah sebabnya, isi dan ajaran yang terdapat dalam hadith akan selalu selari dengan perkembangan zaman. Dalam buku ini, terdapat lebih dari 15 hadith yang kebenaran kandungannya dibuktikan oleh sains. Selain itu, diulas pula beberapa kisah ilmunan bukan Muslim yang memutuskan untuk memeluk Islam selepas meneliti beberapa kandungan hadith dari kaca mata sains. Kerana itu,

segeralah miliki buku ini, dan temukan bukti-bukti sains dalam hadith-hadith Nabi Muhammad s.a.w.

Fiqh Medik Mini Pelangi ePublishing Sdn Bhd

Firman ALLAH S.W.T yang bermaksud: Setiap yang hidup pasti akan merasai mati. - Surah al-Imran: 185 SEMENJAK di lohmahfuz lagi, kematian kita telah direncanakan oleh ALLAH S.W.T. Walaupun mati itu pasti, namun tiada seorang pun mengetahui bila dan di mana Izrail akan menjemput kita menghadap ILAHI. Usah jadikan rahsia tersebut sebagai alasan untuk kita tidak mempersiapkan diri menghadapi detik-detik sakaratulmaut. Sesungguhnya dari tanah kita berasal, kepada tanah jualah kita dikembalikan. Setiap yang kita miliki di dunia ini, satu per satu akan diambil semula oleh Pemiliknya. Dunia hanyalah pinjaman semata-mata. Selagi jasad masih

bernyawa, rebutlah peluang menggandakan amal ibadat demi menjadi hamba-NYA yang cemerlang di akhirat sana. SOALAN BOCOR DARI KUBUR ini mengupas setiap persoalan yang akan ditanya oleh Munkar dan Nakir di alam barzakh nanti. Sematkan di dalam hati akan hakikat sebuah kematian dan pertemuan dengan Yang Maha Pencipta. Persiapkanlah diri dengan amalan soleh, mudah-mudahan kita bakal ditempatkan di syurga firdausi yang kekal abadi.

PTS Publishing House Sdn. Bhd.

Aku Nabi Isa! Refleksi Wad Sakit Jiwa.

Jangan kau hinakan orang gila, kerana sekurang-kurangnya mereka jujur dengan kegilaannya, sedangkan kewarasanmu belum tentu kejujurannya.

majalah berita mingguan UUM Press
Bab 1; Pendahuluan -- Bab 2; Landasan konsep : Ilmu dan islamisasi ilmu -- Bab 3; Islamisasi ilmu era klasik islam -- Bab 4;

Respons era moden : Islamisasi ilmu -- Bab 5; Strategi dan perancangan kerja islamisasi ilmu -- Bab 6; Strategi dan perancangan kerja islamisasi ilmu -- Bab 7; Rumusan dan kesimpulan.

RISALAH ILMU PERUBATAN PTS Litera Utama

Cerita dari Syurga adalah himpunan 30 cerita yang penuh inspirasi, memberi motivasi, dan menggugah emosi. Cerita-ceritanya segar dan hidup. Saat membacanya sungguh mengasyikkan, seolah-olah kita ditarik masuk ke dalam setiap babak yang dipaparkan. Ceritanya merangsang kita menjadi lebih bersemangat untuk menikmati kehidupan dan menjadikan setiap saat dalam hidup ini lebih bermakna. Seorang isteri mahu kekal dalam ingatan suaminya sepanjang hayat. Seorang ayah mahu meninggalkan kesan yang mendalam dalam hati anaknya. Diri kita pastinya mahu menjadi insan yang dipuji-puji di langit dan disayangi di bumi. Kita mahu diingati untuk selama-lamanya dalam ingatan orang yang tersayang.

PTS Litera Utama

Within this emanative scheme we encounter some of the basic ideas of

Avicenna's religious and political philosophy, including his discussion of the divine attributes, divine providence, the Hereafter, and the ideal, "virtuous" city with its philosopher-prophet as the recipient and conveyer of the revealed law, a human link between the celestial and the terrestrial worlds."--BOOK JACKET. Kejaya sebagai doktor perubatan Lajnah Tarbiyah & Perkaderan PAS Pusat Barang-barang kesayangan Aizad dirampas ibunya. Bagi mendapatkan semula, Aizad perlu cemerlang dalam peperiksaan. Sejak itu, Aizad memaksa diri untuk belajar, tetapi keputusannya bertambah teruk. Tanpa disangka-sangka, takdir menemukan Aizad dengan Zahid, iaitu pelajar terbaik di sekolahnya. Selepas Aizad puas memujuk, akhirnya Zahid bersetuju mengajar Aizad. Sejak itu, Zahid banyak mendedahkan kepada Aizad, rahsia-rahsia menjadi pelajar cemerlang. Hari demi hari, persahabatan Aizad dan Zahid kian utuh. Personaliti dan latar belakang mereka yang berbeza 180 darjah mencetuskan pelbagai kejadian lucu yang tidak disangka-sangka. Bayangkan apabila pelajar bermasalah yang gemar bertarung, bertemu dengan pelajar terbaik yang rajin

dan pendiam. Kecoh jadinya! Sedikit demi sedikit, persahabatan Aizad dan Zahid membuah hasil. Keputusan peperiksaan Aizad mula meningkat. Akhirnya, mereka memutuskan bagi mendapatkan keputusan 8A dalam peperiksaan. Namun, ia tidak semudah yang disangka. Pelbagai cabaran dan dugaan terpaksa dihadapi oleh mereka berdua dalam mengejar misi 8A!

pendekatan bersepadu dalam tradisi pengajian Islam PTS Professional

Siri Visual Pelangi KBSM diterbitkan khas untuk memudahkan pemahaman murid terhadap sesuatu mata pelajaran. Persembahan teks dalam bentuk rajah, carta, jadual, dan gambar foto yang menarik dapat mencungkil minat murid untuk belajar di samping merangsang kreativiti mereka. Susunan teks yang lengkap dan sistematik berdasarkan Huraian Sukatan Pelajaran yang terbaharu membolehkan murid menguasai mata pelajaran dengan mudah. Soalan yang pelbagai pula dapat merangsang murid berfikir secara kritis dan kreatif.

Massa UUM Press

Ibnu Sinabapa perubatan HIMPUNAN 40 KISAH ILMUWAN ISLAM Galeri Ilmu Sdn Bhd

Dewan masyarakat PTS Islamika
Role of Muslim scholars in development of philosophy and mathematics; collected articles.

Ibn Sina PTS Millennia

KAMI akan perlihatkan kepada mereka tanda-tanda kekuasaan KAMI di merata-rata tempat (dalam alam yang terbentang luas ini) dan pada diri mereka sendiri, sehingga ternyata jelas kepada mereka bahawa al-Quran itu benar. “ Surah Fussilat: 53 Islam tidak pernah kering dengan catatan perjalanan umatnya. Pada Zaman Kegemilangan, Islam telah melahirkan begitu ramai tokoh ilmuwan ulung yang berjaya mencetuskan idea untuk pembangunan ummah. Golongan ini membawa mercu budaya dan tamadun Islam ke seluruh dunia sehingga ia menjadi ikutan arus kemodenan negara Barat. Hari ini kita banyak didedahkan dengan penemuan saintis Barat dan hanya sedikit tentang keagungan ilmuwan Islam. Malah, ramai yang tidak mengetahui bahawa ilmuwan ini telah mendahului saintis Barat dalam penemuan beberapa teori. Sudahnya, banyak ciptaan ilmuwan kita digunapakai dan Barat dengan mudah mengaku bahawa penciptaan itu milik

mutlak mereka!

Misi 8A The Novel PTS Publications & Distributors Sdn Bhd

Buku Taarif 1 ini merupakan peringkat yang pertama di dalam pemeringkatan tarbiyah. Ia bertujuan untuk membina ahli dengan asas fikrah yang lebih mantap dan komited dengan kefahaman yang jelas bagi memahami inti perjuangan Islam. Buku ini mengandungi 6 bab yang mengupas tentang konsep usrah, adab-adab usrah, pelaksanaan usrah dan pengisiannya, konsep akidah Islamiyah, konsep syahadah serta tuntutan dan tasawur kesyumuluan Islam.

Visual Pelangi Sejarah Tingkatan 4 Ibnu Sinabapa perubatanHIMPUNAN 40 KISAH ILMUWAN ISLAM

Ainul, Nana dan Ida adalah remaja riang yang menuntut di tingkatan empat di SMK Taman Bukit Senyum. Mereka jaguh dalam apa sahaja aktiviti lazim remaja-remaja moden di sekolah. Jaguh bergosip, jaguh berdandan, jaguh mengumpat, jaguh membuat bising, jaguh berangan, dan jaguh menakal dengan kawan-kawan dan guru di sekolah. Namun, kehadiran seorang guru praktikal, Cikgu Zack di sekolah itu menjadikan segala-galanya

berubah. Aura cikgu Zack yang kuat ternyata membuatkan mereka bertiga mula memberikan perhatian terhadap guru muda itu. Cikgu Zack seorang guru yang kacak, bergaya, muda, bijak berkata-kata dan pandai mengambil hati pelajar-pelajarnya. Kebetulan, cikgu Zack telah diminta untuk menjadi guru kelas mereka iaitu kelas 4 Cendawan. Maka, segala-galanya berubah pada kadar dua kelip mata. Suatu hari, cikgu Zack telah mengumumkan bahawa tempoh perhidmatannya sebagai guru praktikal akan tamat. Beliau mengumumkan bahawa sudah tiba masanya untuk beliau mengundur diri. Para pelajar ternyata berasa sedih dengan perkhabaran itu. Terlalu berat bagi mereka untuk menerima hakikat bahawa mereka akan kehilangan cikgu Zack. Dua bulan berlalu, sesi persekolahan kembali bermula pada tahun baharu. Kelas 4 Cendawan telah dinaikkan taraf kedudukan kelas kerana memperoleh keputusan peperiksaan akhir tahun yang cukup cemerlang. Namun, semua itu bagaikan sudah tidak bermakna lagi bagi mereka. Orang yang bertanggungjawab menaikkan nama kelas 4 Cendwan sudah tiada lagi di sekolah itu. Suatu hari, ketika

mereka sedang sibuk mengadakan majlis gotong-royong membersihkan dan menghias kelas, mereka disapa oleh satu suara dari arah pintu masuk kelas. Orang itu rupanya cikgu Zack yang akan kembali mengajar di sekolah itu sebagai seorang guru tetap!

Perubatan Islam dan bukti sains moden
Galeri Ilmu Sdn Bhd

Ketum merupakan ubat herba tradisional yang telah lama digunakan di Malaysia dan negara jiran, Thailand untuk merawat pelbagai penyakit. Namun, penyalahgunaan ketum untuk tujuan rekreasi semakin berleluasa di Malaysia dan semakin serius. Memandangkan ketum juga berpotensi untuk dijadikan ubat bagi perubatan moden, maka manfaatnya perlu dipertimbangkan sewajarnya di sebalik kemudahan yang dibawa. Sehingga kini, karya yang membincangkan isu ini masih kekurangan bukan sahaja di Malaysia, tetapi juga di seluruh dunia.

Manhaj Usrah Pas Peringkat Taarif 1 (Edisi Baru) Karya Bestari

Menjelaskan isu-isu berkaitan agama, amalan kebiasaan dan kekeliruan yang berlaku dalam masyarakat

Penerbit USM

Buku ini membongkar rahsia kejayaan dan kecemerlangan individu sejak beribu tahun. Pernah terfikir bagaimana golongan Arab yang jahil dapat berubah menjadi golongan manusia mulia yang dapat menguasai hampir seluruh dunia?

Bagaimanakah mereka dapat mencapainya dalam masa yang singkat? Apakah yang mendorong mereka berubah dan berjaya? Masa kini, banyak buku motivasi ditulis oleh pakar-pakar motivasi barat seperti Zig Ziglar, Napoleon Hill dan lain-lain. Buku ini menonjolkan kelainan dengan mengambil formula-formula motivasi daripada Quran. Formula ini sudah digunakan sejak beribu tahun dahulu dan terbukti berjaya menghasilkan individu cemerlang. Buku yang mesti dibaca oleh individu yang hendak berubah apabila dunia berubah.

Sebuah Integrasi Antara Perubatan Greek-Arab-Melayu Dan Perubatan Moden ITBM

Buku ini cuba mengupas persoalan mengenai kedudukan dan perkembangan tasawuf dan tarekat di Tanah Melayu/Malaysia. Tasawuf dan tarekat kini seolah-olah dilihat sebagai sesuatu yang

terasing dalam Islam oleh sesetengah pihak. Justeru, melalui buku ini persoalan mengenai tasawuf dan tarekat dibincangkan secara agak menyeluruh berkaitan dengan peristilahan tasawuf dan tarekat serta sejarahnya yang bermula pada zaman Nabi Muhammad SAW, kemudian pada zaman sahabat sehinggalah ke zaman seterusnya. Penulis juga melihat dari aspek kedatangan Islam di Alam Melayu dari sudut peranan golongan sufi dan tarekat. Dalam kajian ini, penulis turut menyentuh secara spesifik tentang kepelbagaian organisasi tarekat yang ada di Malaysia bagi menilai sejauh mana kedudukannya di persada masyarakat serta sumbangan kelompok sufi terhadap pembangunan negara. Secara umumnya penulisan buku ini lebih kepada sejarah dan tradisi kesufian yang terdapat di Malaysia yang penulis anggap sebagai kurang disoroti oleh pengkaji secara amnya. Semoga buku ini dapat memberikan maklumat dan panduan tambahan tentang keberadaan tasawuf dan tarekat di Malaysia, khususnya dari sudut perkembangan dan alirannya.

Ibnu Sina BAYTUL HIKMA

KESYUKURAN yang setulus dan tidak

terkira dirafakkan ke hadrat ALLAH kerana dengan keizinan-NYA jua buku Merintis Kecemerlangan Islam: Sumbangan, Cabaran dan Masa Hadapan Umat Muhammad ini dapat disempurnakan penulisannya. Selawat serta salam ke atas junjungan besar Nabi Muhammad, pembawa obor kebenaran dan pembina tamadun insan sejagat. Selawat dan salam juga kepada para sahabat, keluarga serta pengikut baginda hingga ke hari kiamat. Buku ini ditulis berdasarkan satu hasrat iaitu sebagai pelaksana amanah agar ilmu yang sedia ada walaupun sedikit, dapat disebarluaskan. Ia juga merupakan satu realisasi daripada arahan Rasulullah yang menggesa “sampaikanlah daripadaku walaupun satu ayat.”

Related with Ibnu Sina Tokoh Perubatan Islam:

- History Of Big Bud Tractors : [click here](#)

bapa perubatan Puteh Press

Buku ini ditunggu-tunggu kerana ia ditulis oleh seorang pengamal perubatan moden yang menerangkan bukti-bukti saintifik berkenaan amalan-amalan kesihatan Nabi Muhammad. Dr. Danial membuktikan perubatan Islam secara saintifik dengan mengemukakan penemuan-penemuan sains semasa, baik yang dihasilkan oleh ahli-ahli sains Islam mahupun Barat, atas prinsip Islam menerima hikmah dan ilmu pengetahuan yang baik daripada mana-mana sumber. Lazimnya buku-buku perubatan Islam ditulis oleh mereka yang lulus bidang pengajian Islam di mana buku-buku seperti itu hanya menerangkan ayat-ayat suci dan doa-doa. Faktor inilah yang menyebabkan individu-individu berpendidikan moden sangsi akan kemujaraban perubatan Islam. Mereka

mahukan buku perubatan Islam yang berkomunikasi dengan mereka berdasarkan hujah-hujah rasional dan saintifik. Doktor yang mengarang buku perubatan Islam tetapi tidak menerangkan ayat-ayat suci dan doa-doa, lazimnya karya seperti itu disangsikan oleh individu-individu yang berpendidikan aliran Islam kerana mereka meragui penguasaan ilmu agama si pengarang. Karya Dr. Danial Zainal Abidin ini begitu meyakinkan kerana beliau fasih dalam bahasa Arab dan mempunyai pengetahuan agama yang mendalam.

Aku Nabi Isa! Penerbit Universiti Malaya Sebuah buku yang membahaskan asas-asas ilmu perubatan, khususnya Perubatan Moden dan Perubatan Greek-Arab-Melayu.